
  
 

K i v o n a t  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2024. január 25-én megtartott soros nyílt ülésének jegyzőkönyvéből 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 10 igen, 0 ellenszavazat, 0 
tartózkodás mellett (10 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
28/2024. (I. 25.) határozata 

 
Állatvédelmi referens 2024. évi beszámolójáról  

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete, úgy dönt, hogy 
 
 

elfogadja 
 
 
Grampsch Rita szerződött állatvédelmi szakember 2023. évi tevékenységéről készült 
beszámolót. 
 
A beszámoló a határozat melléklete. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felel: Szervezési osztály 

 
 

  

 Tarjáni István s.k. dr. Szabó Ferenc s.k. 
 polgármester jegyző 

 

a kiadmány hiteléül: 

Pénzesné Szép Anna 
jegyzőkönyvvezető  

 
 
 
  



Beszámoló 

2023. Január 01.‐2023.december 31. 

 

Csavargó kutya: 71db 

Ebből ismert csavargó:28db 

Nincs chip: 7db 

Nincs oltás: 29db 

Kidobott:3db 

Rosszul tartott: 4db 

Rossz adat:8db 

Lemondás: 18db 

Ló: 2db 

Őz: 5db 

 

A 2023‐es év is szebb eredményekkel zárult, a tavalyi évhez képest. 

A tavalyi évvel összehasonlítva a chip és oltás hiánya is csökkent, ez mindenképp jó eredmény, bár az 

oltások hiányát még mindig sokallom. 

Sajnos van pár  rendszeres  csavargó kb. 8‐10 kutyáról van  szó, az  ő gazdáival próbálom megértetni 

mennyire nem jó, ez a hozzáállás. Nem tartom kizártnak, hogy csak a pénzbírság tudná jobb belátásra 

bírni ezeket a gazdikat. 

A  2023‐as  ivartalanítási  akció,  a  felajánlott  2 millió  forintból  1.837.221  .‐  forintot  használtunk  fel. 

Kérnénk a tisztelt Bizottságot az ivartalanítási akcióra való tekintettel, melyet Soós doktor úr idén már 

magasabb áron végez el, hogy az erre szánt összeget, ami eddig 2 millió Ft‐ban volt meghatározva, 2 

millió 4 százezer Ft ‐ra emelni szíveskedjenek.  

Nagy  örömünkre  a  nőstény  cicák  nyertek.  Evvel  is  reményt  adva,  hogy  egyre  kevesebb  felesleges 

szaporulattal kell majd számolnunk. Külön öröm, hogy nagy létszámban külterületeken lakók is igénybe 

vették az akciót, sőt voltak akik  lakatlan részeken élőket  is segítettek befogni és elvinni az orvoshoz. 

Ezeknél az eseteknél a gazdira eső részt a Mancs Rancs Alapítvány átvállalta. 

Kutyák esetében minden résztvevő kutya ellenőrizve lett, chipp és oltás hiánya esetén az pótolva lett. 

Összesen: 

90db lány cica 

47db fiú cica 

41db lány kutya 

39 db fiú kutya 



Ebben az évben már minimális volt a kidobott kölyök cicák száma, reménykedem, hogy ez egyre jobb 

irányba halad. 

Ezúton  is  szeretném  kérni  a  Bizottságot,  hogy  biztosítsák  számunkra  2024  re  is  a  kedvezményes 

ivartalanítási lehetőséget. Soós doktor úr sajnos áremeléssel ugyan, de ismét támogatja az akciót. Evvel 

lehetővé  tesszük,  hogy még  jobban  visszaszorítsuk  a  felesleges  szaporulatokat.  Sajnos  egyre  több 

macska betegségekkel fertőzött cicával találkozunk, akik kinti tartásban vannak. 

 

 

Nagyon gyakori kérdés a kutyafuttató. Most, hogy a lakópark lenti része is beépítésre kerül már azon a 

részen se tud a  lakosság kutyát sétáltatni. Egyre többen kérdezik, mikorra várható az Önkormányzat 

döntése. Szeretnék tudni van e remény rá? 

Egyre többen lakunk Biatorbágyon, rengeteg kutyával beköltöző érkezik, akik rendszeresen sétáltatják 

kutyájukat, sajnos nem a leg etikusabb módszerekkel. Egyre több probléma adódik, hogy póráz nélkül 

szabadon sétáltatnak, szófogadatlan kutyákat, ezért hiába hívja a gazdi mikor kellene, a kutya nem megy 

vissza a vezényszóra és könnyen verekedésbe keverednek. 

 

Többen kerestek meg, hogy szeretnének az utcájukba kihelyeztetni kutya ürülékes kukát. 

Nem tudom erre van e lehetőség, hogy bővítsük az eddigi kiépítettséget? 

 

 

2024. Január 04. 
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